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Je to jen článek ve formě úvahy nad současnou situací s cílem vyvolat diskusi na toto téma.

Kdysi jsem viděla ruskou reportáž o digitalizaci v Číně a musím říci, že jsem z toho byla absolutně
zděšená, identifikace lidí podle obličejů (třikrát projdete okolo banky a už za vámi běží policajt, co že
se tam tak ochomýtáte), vše navázáno na digitální účet, dokonce i skříňky se zbožím v obchodech se
otevíraly na otisk prstu a rovnou se odečítalo odebrané zboží… To všechno předpokládám byly ještě
zkušební platformy, pilotní projekty. Vypadalo to už opravdu hrůzostrašně. Jestliže se podíváme na
dnešní svět, kde všude vládne davo-„elitářství“ respektive otrokářství (pro některé stále ještě
neviditelné), je digitalizace nástrojem k plnému zotročení lidstva. Jen si představte, kdyby takový
nástroj mělo k dispozici svého času SS, gestapo. Jakmile nás všechny digitalizují, tak už bude stačit
kliknout myší a „neposlušní“ občané prostě přestanou existovat. Má to i své filmové zpracování se
Sandrou Bullock – Síť. I když tam jde o extrém, pravděpodobnější je pomalé deptání „neposlušných“
postupným „selháváním“ jejich digitálních udělátek – „Máme v záznamu, že jste danou službu
neuhradil…“ a tak dále a tak podobně. Už to funguje v Číně jako sociální kredit, jakmile uděláte krok
stranou, jsou vám automaticky omezována práva – nesmíte si koupit lístek na letadlo, nemáte právo
vykonávat určité zaměstnání, musíte jít vykonávat nějaké práce navíc, abyste si sociální kredit zase
doplnili… No co vám mám popisovat, myška může běhat jen po přesně vyznačených cestičkách. A
jaké myslíte, že to budou cestičky v otrokářském systému? Uvědomte si, že Čína má nakročeno stát
se po USA jedním z hlavních center světového řízení udávající celosvětový tón.

Jestliže se zamyslíme nad tím, jak si má vršek pyramidy udržet vládu nad daleko početnějším
spodkem, tak s ohledem na Zákon času (rychlé pronikání informací, které dříve byly v rukou
omezené skupiny lidí, k širším vrstvám lidí), se jim velmi zužují možnosti. Jak se tak dívám na ten
celosvětový manévr s koronavirem v kombinaci s digitalizací (QR-kódy, zelené očkovací
průkazy…), tak přicházím k závěru, že se rozhodli pro prudký celosvětový manévr, kterým
hodlají na celé planetě zavést fašismus opírající se o zdravotnickou agendu. Zvolili si k tomu
„nemoc“, která je velice variabilní. Jakékoliv nachlazení se pod ní dá schovat, a vezmeme-li v úvahu
každoroční chřipková období, máte tu vždy potenciál začít vykřikovat: „Hrůza, už zase máme plné
nemocnice!“ (Jejichž počet lůžek se všude kupodivu navzdory takovému ohrožení snižuje.) Do toho
plošné testování velice pochybnými testy, které se dají snadno zmanipulovat, aby statistiky vypadaly
dostatečně hrozivě, navíc mohou posloužit i jako možnost ekonomického vydírání občanů, kteří se
stále ještě „naočkovat“ dát nechtějí. Všichni se už dnes ptají, proč je takový důraz kladen jen na
očkování a nehledají se léky, které by proti koronaviru byly účinné. S odpovědí z oficiálních míst se
nikdo ani neobtěžuje.

Po celém světě to lidé vycítili a ve velkém protestují, přesto vlády jakoby jednotně zešílely, jedou
stejnou agendu utahování šroubů. Oficiální média se také všude chovají jednotně, jedou korona-
agendu, o protestech buď vůbec neinformují, nebo jen zkresleně, o těch v zahraničí prakticky vůbec,

https://cz24.news/tohle-si-ockovani-pripusti-jen-tezko-doktor-zlinsky-premita-infarkty-embolie-mrtvice-vse-podhodnocene/
https://cz24.news/tohle-si-ockovani-pripusti-jen-tezko-doktor-zlinsky-premita-infarkty-embolie-mrtvice-vse-podhodnocene/
https://cz24.news/tohle-si-ockovani-pripusti-jen-tezko-doktor-zlinsky-premita-infarkty-embolie-mrtvice-vse-podhodnocene/
https://cz24.news/tohle-si-ockovani-pripusti-jen-tezko-doktor-zlinsky-premita-infarkty-embolie-mrtvice-vse-podhodnocene/
https://cz24.news/tohle-si-ockovani-pripusti-jen-tezko-doktor-zlinsky-premita-infarkty-embolie-mrtvice-vse-podhodnocene/


zato nezapomínají zdůrazňovat, když zase někde vyhlásí ten slavný lockdown, domácí vězení pro
občany. To naznačuje sázku na celosvětovou fašizaci společnosti. V Německu byl nacismus natolik
hrůzným režimem, že, podle mého, jakmile tam byl jednou plně zaveden, by už tam lidé nikdy nebyli
schopni zvrátit ho do lidské podoby, jestliže by nebyl poražen zvnějšku Rudou armádou. A tak se
rozhodli tentokrát vsadit na celosvětovou kartu, aby se nikde žádná Rudá armáda nemohla objevit.

Z hlediska řízení a svých možností má vršek pyramidy v kombinaci s nevědomostí většiny lidí o tom,
jak vlastně řízení sociálních supersystémů funguje, v rukou velice mocné nástroje. Kdyby se totiž
v jakémkoliv státě vzepřeli této agendě a tím nemyslím dočasným uvolňováním fašistických opatření,
což jen slouží k chvilkovému povolení příliš napjaté struny, aby nepraskla, myslím tím to, že by tu
globální agendu skutečně veřejně odhalili, tak jim tam můžou lokálně rozšířit skutečně zabijácký vir,
o kterém nepochybuji, že ho v laboratořích dávno vyvinutý mají, a tím ty odvážné lidi zcela
znemožnit a nechat je roztrhat rozzuřeným davem: „To kvůli vám, že jste tu nemoc podcenili, tu teď
všichni umíráme…“

 

 

Zatím to tedy z hlediska obyčejného občana vypadá jako divoký a nepochopitelný tanec. Občanské
síly bojují proti fašizačním opatřením, vlády plně ovládané globální mafií jedou tvrdě podle příkazů
shora bez ohledu na jakákoliv reálná fakta a mezitím je možné, alespoň v to doufám, že působí
nějaké síly podobné ruskému generálnímu štábu, který se po únorové revoluci spojil s bolševiky, tj.
se zdravými silami občanské společnosti a dokázal tenkrát tu situaci zvrátit ve prospěch většiny.
Mnoho lidí si dodnes neuvědomuje, co to stálo slz, potu a krve, protože netuší, jaké organizované
protisíle čelili. Porovnejte si to dnes se silami celosvětově prosazujícími koronavirový fašismus a
možná získáte alespoň střípek představy, proti čemu stáli tenkrát bolševici a proč po Stalinově smrti
(i po úspěšném překonání neskutečných útrap a genocidy občanů SSSR za 2. světové války) zase
podlehli globálním silám, které postupně v SSSR převzaly řízení, aby společnost opět nasměrovaly
k davo-„elitářství“.

Slabinou jejich dnešního prudkého manévru je to, že je založen na lži a pravda má neustále tendenci
vyplouvat na povrch. To se také projevuje na reakci udivených odborníků, kteří někdy nestačí zírat a
hlavně nemlčí – naučili je přece, že tu máme otevřenou demokratickou společnost. Jen je třeba
nenechat se dohnat do krajností – nemoc neexistuje versus nemoc je smrtelně nebezpečná. Je nutné
korigovat naše řízení v závislosti na okolnostech – odhalovat lži, poukazovat na nesmyslnost
některých opatření, bojovat na informačním poli s osvětou podle svého vlastního uvážení a znalostí a
snažit se přimět i ostatní, aby to také tak dělali a nenechali se hnát proudem řeky s ostatními do
propasti. Vzhledem k tomu, že z hlediska globálního řízení se jedná o experiment zřejmě spíchnutý
horkou jehlou, začínají se lidé bouřit, protože postup tohoto Overtonova okna je příliš rychlý a žába
cítí, jak jí začíná být horko. Konečně je odhalováno globální řízení, lidé vidí, že vlády se chovají ve
všech státech stejně absurdně.

A teď k tomu očkování. Kdyby se chtěli zbavit přebytečné populace šířením nakažlivého, skutečně
smrtelně nebezpečného viru, bylo by tu nebezpečí, že se rozšíří i do oblastí „hájených“, proto je také
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panika vyvolávána na umělém základu jen s lokálně vyvolanými krizemi za použití různých
manipulativních informačních technologií a nejspíše také pomocí rozšíření nepříliš nebezpečného
viru, který však přesto nějaké oběti způsobí a dále se nerozšíří, neboť zdegeneruje – tj. vlastnost jeho
zdegenerování je plánovaná! Není náhodná (podle doktorky Pekové se vir rychle díky novým
laboratorním „úpravám“ množí, ale na druhé straně přitom dělá replikační chyby, což vede k jeho
rychlé degeneraci). Tato vyvolaná panika už vedla k možnosti vyrobit „rychle vakcínu“,
experimentální, schválenou všude ve zkráceném režimu obejitím platných zákonů, a již zcela účelově
a podle plánu napíchat potřebné svinstvo lidem určeným k utilizaci, přičemž ani to není nutné dělat
vyloženě plošně, ale nárazově, aby to tak nebilo do očí. To očkování podle mne mělo mít dlouhodobé
dopady, jeho negativní účinky se neměly začít objevovat příliš brzy, už jen z toho důvodu, aby se
stihlo „naočkovat“ co nejvíce lidí. Jenže jak se říká, člověk míní a pán Bůh mění, lidé dnes už po
všech těch chemikáliích v potravinách nemají tak silné zdraví a začínají kolabovat dříve.

Dnes pozorujeme, jak je díky strukturnímu i bezstrukturnímu řízení možné zařídit plošnou vakcinaci,
jenže takto to ve vědě vypadalo vždy, jen to bylo více rozložené v čase, takže to nebylo tak vidět. Ty
vědecké směry, které se tu objevovaly, tu zanikaly, byly vždy řízenou záležitostí. Fakticky jim to tak
úplně nevychází jen proto, že tento manévr je příliš prudký, příliš rychlý a důsledky očkování se
projevují příliš rychle. Přesto se hlasy začínají objevovat až mezi lékaři, kteří ve své praxi začali
narážet ve velkém na nežádoucí vedlejší účinky těch experimentálních vakcín.

Sama o sobě je digitalizace jen nástrojem, který velice účinně může usnadnit řízení. Jenže je otázkou,
jaké cíle to řízení sleduje. Dnešní společenské zřízení se vůbec netají tím, že jeho cílem je rozvrstvení
společnosti na „úspěšné“ a „neúspěšné“, fakticky na otrokáře a otroky. Místo toho, aby se začalo
uvažovat, jak přeorganizovat společnost tak, abychom díky vývoji technologií všichni začali pracovat
méně hodin a měli tak více času na osobnostní rozvoj, je v plánu nějaký minimální příjem, který lidi
udrží při životě, aby příliš nereptali, než budou utilizováni jako nepotřební, či aby byli udržováni
v zásobě pro doplňování potřebného aktivního obslužného kádru či jako biomateriál. Chtějí nás
natrvalo upoutat k počítačům, kde nás budou od rána do večera oblbovat pomocí sociálních nástrojů
– mezi které patří jako hlavní odvádění pozornosti lidí od reálných problémů počítačové hry, sociální
sítě se všemi svými možnostmi nahrazující živou komunikaci lidí, což je ovšem klacek o dvou koncích,
který můžeme využít proti nim, zejména budeme-li si předávat potřebné informace, protože řízení je
proces informační.  A jak tyto naše možnosti už pomalu zkouší omezovat, všichni vidí v podobě již
zcela otevřené cenzury.

Z mého pohledu je jedinou možností, jak tento vývoj zvrátit masový odpor lidí zdola, neboť ti nahoře
jsou už součástí pevně vybudovaných struktur a naše práva nikdy hájit nebudou, mohou jen reagovat
na přílišný tlak zdola, který je k tomu bude nutit. Tohle si musí uvědomit všichni lidé ve státních
strukturách, na všech svých místech v organizační struktuře státu, a začít za sebe bojovat, vytvářet
ten tlak zdola, třeba i bojkotem nesmyslných nařízení shora, který může nabývat mnoha podob, a
využívání jiných zákonných předpisů, které jsou s nimi v rozporu. Každý z nás k tomu nějaké ty
možnosti má. Musíme pracovat na tom, aby náš stát pracoval pro nás a máme to ve svých rukou,
protože to my všichni jsme tím státem a je nás víc! V tom je naše síla!

Jakmile tu budete mít zřízený digitální koncentrák, nezmůžete už vůbec nic. Pamatujte na ten známý
výrok:

Nejdřív přišli pro komunisty,
a já jsem se neozval, protože jsem nebyl komunista.

Pak přišli pro Židy,
a já jsem se neozval, protože jsem nebyl Žid.



Pak přišli pro odboráře,
a já jsem se neozval, protože jsem nebyl odborář.

Pak přišli pro katolíky,
a já jsem se neozval, protože jsem byl protestant.

Pak přišli pro mně,
a tehdy už nezbýval nikdo, kdo by se mohl ozvat!
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